

НАГРАДНОЙ ЛИСТ

2023-016

ОРДЕН ОТЕЧЕСТВЕННОЙ ВОЙНЫ
Серийный номер 5787185

ЗАК УИЛЛИАМС

За превосходные исследования и авторство в области военных дел, а также за планирование, важное для обороны области Обоянь, Заку Уильямсу присуждается Орден Отечественной Войны. Его труды оказались ценным вкладом в развитие военной науки и представляют собой незаменимый источник информации для командиров и бойцов.

Уильямс проявил исключительные способности в изучении и анализе военной истории, что позволило ему принести важный вклад в улучшение тактики и стратегии нашего батальона. Его труды и планирование играли ключевую роль в обороне области Обоянь, обеспечивая успешное противостояние противнику и защиту нашей Родины.

Зак Уильямс заслуживает высшей похвалы и признания за свое глубокое понимание военного дела и активное участие в обеспечении безопасности нашего отечества. Его исследования и планирование являются примером преданности службе и стремления к достижению высоких результатов.

За все его заслуги и непревзойденный вклад в развитие военной науки, я, командир батальона, майор Михаил Зотак, с гордостью присуждаю ему Орден Отечественной Войны.



Майор Михаил Зотак

НАГРАДНОЙ ЛИСТ

2023-016

ORDER OF THE PATRIOTIC WAR
Serial Number 5787185

ZAC WILLIAMS

For excellent research and authorship in the field of military affairs, as well as for planning instrumental to the defense of the Oboyan region, Zac Williams is awarded the Order of the Patriotic War. His works have proved to be a valuable contribution to the development of military science and serve as an indispensable source of information for commanders and soldiers.

Williams has demonstrated exceptional abilities in studying and analyzing military history, allowing him to make a significant contribution to improving the tactics and strategy of our battalion. His works and planning played a key role in the defense of the Oboyan region, ensuring successful resistance against the enemy and the protection of our Motherland.

Zac Williams deserves the highest praise and recognition for his profound understanding of military affairs and active participation in ensuring the security of our homeland. His research and planning serve as an example of dedication to service and the pursuit of achieving high results.

For all his merits and unparalleled contribution to the development of military science, I, Battalion Commander Major Mikhail Zotak, proudly bestow upon him the Order of the Patriotic War.

Major Mikhail Zotak

